
  
  

Korte samenvatting en afspraken van de vergadering van 9 mei 2023. 
 

Aanwezig :  Harrie Steenstra  voorz. ; Auke van der Kooi;  Alexander Hendriks; Martin Schaper 

; Gerben Lenstra ; Jappie Borger;  Johan Kootstra ; Rienk Jan Bouma ; Karla van Leersum ;   

Corrie Kool versl.   Cor de Val beleidsmedewerker. 
 

Afwezig : Fokko Kloostra m.k. 

 

1. Harrie opent de vergadering  

 

3. Harrie deelt mee dat hij afscheid gaat nemen als voorzitter van de Adviesraad. Hij 

gaat een aantal maanden naar de VS en is van plan in 2024 opnieuw naar de VS te 

gaan . 

De vergadering van 11 juli is zijn laatste vergadering. 

 

4. Samenvatting vergadering 11 april  

Naar aanleiding van punt 3 . Mevr. A.v. Krimpen wil beschikbaar zijn als 

ervaringsdeskundige  voor een evt. op te richten Themagroep 

Naar aanleiding van ; afspraken  

Corrie heeft nog geen afspraak gemaakt voor een gesprek met de wethouder ivm 

afwezigheid van Harrie 

 

5. Jaarverslag 2022. 

Cor de Val ; de afd. financiën vindt het budget van de Adviesraad en de uitgaven niet 

in balans en vraagt om aandacht hiervoor . 

Cor en Corrie maken een afspraak voor een evenwichtige begroting 2024 

Johan merkt op dat wij de Jongerenraad meer hadden kunnen betrekken bij de 

agendapunten die door de Adviesraad besproken zijn. 

Corrie zal informeren bij Rennie de Vries , begeleider van de Jongerenraad, naar de 

behoefte van de jongeren . Voorstel ; een oriënterend gesprek van de DB’s van beide 

raden. 

 

6. Concept Advies Beschermd Wonen . 

Cor heeft vlak voor onze vergadering de laatste informatie over de decentralisatie 

beschermd wonen. 

Er is opnieuw uitstel vanwege het woonplaatsbeginsel . Een advies op dit moment is 

dus niet noodzakelijk.  De verwachting is dat op zijn vroegst in september meer 

duidelijk zal zijn. 



 

 

Na enige discussie wordt besloten om ons advies wel te sturen. Daarbij zal 

aangetekend worden dat als er beleidswijzigingen komen die leiden tot regionale 

aanpassingen wij daarvan graag op de hoogte gehouden willen worden en wij de 

mogelijkheid willen hebben om opnieuw advies uit te brengen . 

 

7. Communicatieplan 

Aan de hand van het praatstuk van Johan wordt gediscussieerd.  

- Bij alle gemeenten is het een groot probleem om inwoners te  bereiken. 

- Wat wil je ophalen ? Facebook in zijn huidige samenstelling wordt weinig gevolgd. 

Geen positieve ervaring. 

- Communicatieplannen van andere Gemeenten zijn bestudeerd maar leveren geen 

input op voor ons 

- Je hebt volgers nodig en daarin zul je moeten investeren. 

- De ervaring leert dat je consequent wekelijks moet posten op Facebook , dan krijg 

je na verloop van tijd reacties 

- Voorwaarde is afspraken nakomen. 

Afgesproken wordt dat we de uitdaging aangaan en proberen met een paar mensen 

wat op Facebook op de rit te zetten. 

Johan en Jappie in overleg met Martin gaan aan de slag. 

Website ; ook de website vraagt onze aandacht want die is verre van up-to-date. 

Martin gaat in overleg met Hielke Jan Ellens . 

 

8. Gevraagde en ongevraagde adviezen 

Het stuk wat opgesteld is door Harrie wordt besproken en door iedereen 

onderschreven .  

Het stuk komt als bijlage 1 bij het Huishoudelijk Reglement van de Adviesraad 

 

9. Rondvraag ; 

- Jaap Hoekstra haakt voorlopig af als lid van de Adviesraad 

- Auke ;  op 26 januari 2023 heeft de gemeenteraad een motie aangenomen om 

mensen die met het oog op de overgang van de Topregeling naar het 

Volwassenenfonds “buiten de boot “zijn gevallen te compenseren. Het zou 

ondanks de communicatie over dit onderwerp vanuit de gemeente voor een groot 

deel van de doelgroep niet helder geweest zijn wat hiervan de consequenties 

waren, waaronder het ( in principe ) vooraf aanvragen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Afspraken :  

 

Corrie maakt afspraak met de wethouder vóór het vertrek van Harrie 

- Corrie stuurt jaarverslag naar de wethouder en maakt afspraak met Cor voor de 

begroting 2024 

- Corrie stuurt gevraagd advies Beschermd Wonen op  

- Corrie zoekt contact met Rennie de Vries over samenwerken jongerenraad 

- Voortaan elke vergadering op de agenda * communicatie 

- Voor de Facebookpagina :  

Agenda van vandaag 

Stukje van gevraagde adviezen 

Stukje over communicatie 

Werving voorzitter Adviesraad 

 

  

 


